
Protokół z posiedzenia XXVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 02 czerwca2021r. 
w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przywitał wszystkich zebranych na 
XXVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 
Obecni: 
1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Henryk Brzana 
4. Ryszard Burzawa 
5. Katarzyna Chmiel-Dera 
6. Rafał Chodkiewicz 
7. Wanda Grabowska 
8. Andrzej Korona 
9. Jan Kubera 
10. Roman Leśnicki 
11. Janina Maciejewska 
12. Benedykt Piotrowski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 
 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 
zadanie pod nazwą „Przebudowa drogi 1410F na odcinku Santocko – Marwice 
(druk nr 396 + wniosek Wójta o dodanie proj. uchwały ws. udzielenia pomocy finansowej 
pow. gorzowskiemu) 
 
W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Korona poddał 
wniosek pani Wójt pod głosowanie 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
przyjęcia wniosku Wójta o poszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na zadanie pod nazwą 
„Przebudowa drogi 1410F na odcinku Santocko – 
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 



Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej 
Korona poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 
 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z XXVII sesji.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
 
Ad. 5. Informacje o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym (druki nr 390 i 391 i 
międzysesyjna RDK) 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła sprawozdanie z działalności międzysesyjnej 
 
Radna Bożena Adamczak – poprosiła Panią Wójt o przekazanie informacji o budowie 
chodnika przy ulicy Lipowej i Niepodległości. Zapytała, czy projekt jest do wglądu. 
Podziękowała, za remont chodnika do przedszkola, przy kościele i remont drogi przy ulicy 
Niepodległości. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że ruszyły już procedury ze strony 
powiatu i jeszcze w tym roku zadanie powinno być wykonane. Dodała, że projekt nie będzie 
uzgodniony bez opinii gminy. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – poinformowała, że w okresie międzysesyjnym zwróciła się 
do Pani Wójt z prośbą o zrealizowanie 23 spraw, które wielokrotnie podnosiła w ciągu 11 lat.   
Dodała, że podczas wizji lokalnej z Panią Wójt i Kierownik Szurgot – Miłosz nakreśliła sprawy 
które można byłoby wykonać niedużym nakładem finansowym. Następnie omówiła 
zgłoszone sprawy. Podziękowała za tematy, które zostały już zrealizowane. 
 



Rada Bożena Adamczak – zapytała, czy ruszyły prace związane z budową placu zabaw i 
siłowni zewnętrznej na boisku w Różankach i czy w Różankach  powstał dodatkowy punkt 
gdzie można zwozić śmieci. 
 
Kierownik Jerzy Jesis – odpowiedział, że indywidualnie poinformuje w tym temacie, 
odnośnie wywozu odpadów zostanie przeprowadzona kontrola w tym temacie. 
 
Ad. 5b. Informacja Wójta Gminy o rozliczeniu stowarzyszeń i organizacji pozarządowych z 
dotacji otrzymanych w 2020 roku (druk nr 389). 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła informację. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, że dokument był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji komisji i został pozytywnie oceniony.  
Radni nie zgłosili uwag do informacji. 
 
Ad.6a. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kłodawie za 
2020 rok oraz ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Kłodawa za 2020 rok (druki nr 392 
i 393) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, że dokument był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji komisji i został pozytywnie oceniony.  
Radni nie zgłosili uwag do informacji. 
 
Radni nie zgłosili uwag do informacji. 
 
 
 
Ad. 6b. Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Urzędzie Gminy 
Kłodawa w Chwalęcicach za 2020 rok (druk nr 394) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, że dokument był 
przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji komisji i został pozytywnie oceniony.  
Radni nie zgłosili uwag do informacji. 
 
Radni nie zgłosili uwag do informacji. 
 
Ad.7 a. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia aportu do spółki Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Gorzowie Wlkp. Sp. z o.o., w której Gmina Kłodawa jest 
udziałowcem (druk nr 382) 
Kierownik Jerzy Jesis omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały o wniesieniu aportu do spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 
w Gorzowie Wlkp. Sp. z o.o., w której Gmina Kłodawa jest udziałowcem.  
 



Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/253/2021 
 
Ad. 7b.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
Gminy Kłodawa na lata 2021 – 2024” (druk nr 383) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 
Kłodawa na lata 2021 – 2024”?.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/254/2021 
 
Ad. 7c. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi samorządami 
oraz zgody na zawarcie przez Gminę Kłodawa porozumienia celem opracowania 
dokumentu pn. „Strategia rozwoju ponadlokalnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 
Gorzowa Wielkopolskiego 2030” (druk nr 384). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały o wyrażeniu woli współdziałania z innymi samorządami oraz zgody na 
zawarcie przez Gminę Kłodawa porozumienia celem opracowania dokumentu pn. „Strategia 
rozwoju ponadlokalnego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Gorzowa Wielkopolskiego 



2030”.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/255/2021 
 
Ad. 7d. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania 
projektu Strategii Rozwoju Gminy Kłodawa na lata 2021-2027. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu 
Strategii Rozwoju Gminy Kłodawa na lata 2021-2027.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/256/2021 
 
Ad. 7e. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych 
z mieszkańcami Gminy Kłodawa (druk nr 386) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 
mieszkańcami Gminy Kłodawa. 
 



Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/257/2021 
 
Ad. 7f. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku i wzoru deklaracji o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego (druk nr 387) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 8  w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wzoru wniosku i wzoru deklaracji o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego.  
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/258/2021 
 
Ad. 7g. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021 (druk 
nr 398). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 



Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/259/2021 
 
Ad. 7h. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kłodawa na lata 2021-2029 (druk nr 399) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 10 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2021-2029.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/260/2021 
 
Ad. 7i. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wojcieszyce (druk 
nr 400) 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 11 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wojcieszyce.  
 
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 



NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/261/2021 
 
 
Ad. 7j. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Gorzowskiemu na zadanie pod nazwą „Przebudowa drogi 1410F na odcinku Santocko – 
Marwice w zakresie opracowania dokumentacji projektowej, realizacji robót budowlanych 
i sprawowania nadzoru inwestorskiego” 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały, następnie w związku z brakiem 
uwag poddał przyjęcie uchwały pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 12 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 
zadanie pod nazwą „Przebudowa drogi 1410F na odcinku Santocko – Marwice w zakresie 
opracowania dokumentacji projektowej, realizacji robót budowlanych i sprawowania 
nadzoru inwestorskiego”.  
Wyniki głosowania 
Za: 11, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
Za (11) 
Bożena Adamczak, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, Rafał 
Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Roman Leśnicki, Benedykt Piotrowski, 
Wiesław Witczyk, Damian Żołędziejewski 
NIEOBECNI (4) 
Gerard Bieryło, Jan Kubera, Janina Maciejewska, Ireneusz Winnik 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr XXVIII/262/2021 
 
Ad.8. Wolne wnioski 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – poprosiła mieszkańców o wspólne działania na rzecz 
budowy światłowodu.  
 
Radny Wiesław Witczyk – poprosił o zadziałanie w kierunku ograniczenia prędkości na ulicy 
Tęczowej i nie uleganie miastu w sprawie połączenia ulicy Sosnowej z Osiedlem Marzeń. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, że podejmie kroki w kierunku 
ograniczenia prędkości na Osiedlu Marzeń. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz – odpowiedziała, że parametry drogi nie pozwalają na 
przejazd ciężkich samochodów jeżdżących na budowy przy ul. Sosnowej. Dodała, że gmina 
Kłodawa nie będzie narażała swoich mieszkańców na uciążliwości związane z dojazdem 
mieszkańców Gorzowa do swoich budowanych posesji. 
 



Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poinformował, że w aplikacji eSesja 
oraz bipie umieszczony został raport o stanie Gminy Kłodawa. Następnie poprosił Radnych o 
opinię w sprawie zwoływania sesji hybrydowej. 
 
Radny Roman Leśnicki – zapytał, czy sesja w lipcu się odbędzie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – odpowiedział, że lipiec jest 
miesiącem wakacyjnym. 
 
Radna Katarzyna Chmiel – Dera – uważa, że powinno się umożliwić taką opcję. 
 
Radny Benedykt Piotrowski – sprzeciwił się. 
 
Informatyk Jacek Mazur – odpowiedział, że jest opóźnienie w transmisji obrazu, które 
powoduje rozbieżność w głosowaniach. 
 
 
 
 
 
 
Ad.9. Zamknięcie sesji 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej 
Korona zamknął obrady  XXVIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Protokołowała: 
Kamila Kłosowska 
  

Przewodniczący 
Rada Gminy Kłodawa 

Andrzej Korona 
  

 
 


